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      MESTNA OBČINA LJUBLJANA     
     ČETRTNA SKUPNOST RUDNIK 
 Pot k ribniku 20, p.p. 24 45, 1001 Ljubljana 

       tel: 01 428 03 45 faks: 01 427 33 07 
             e-pošta: mol.rudnik@ljubljana.si 
 
 

Številka: 900-17/2011-5 
V Ljubljani, dne 20.01.2011 
 
 
 

ZAPISNIK 

 
2. redne seje Sveta ČS Rudnik, Mestne občine Ljubljana, ki je bila v sredo 19.1.2011 ob 17.00. uri v 

prostorih na sedeţu ČS Rudnik, Pot k ribniku 20 v  Ljubljani. 
 
2. redno sejo  Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine 
Ljubljana, sklicala in vodila predsednica sveta Katarina Juvanc Šinkovec. 
 
Na začetku je predsedujoča pozdravila prisotne in ugotovila, da je od 15-ih članov sveta na seji 
navzočih 12 članov, kar pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel z delom. 
 
NAVZOČI ČLANI SVETA: Ljubo Baša, dr. Drago Karol Golli, Katarina Juvanc Šinkovec, Hermina 
Kastelic, Jerneja Končan, Robert Okorn, Vojko Perhavec, Metodij Rigler, Maja Rus,  mag. Andreja 
Troppan,  Marjan-Jernej Virant, Andreja Vrtačnik Kremţar. 
 
ODSOTNI  ČLANI SVETA: Vera Debeljak, Gregor Verbinc, Gašper Ţupan. 
 
OSTALI  NAVZOČI: Helena Ţidanek  - svetovalka III, SLS, MU, MOL in Ines Eberl – koordinatorka VI, 
SLS, MU, MOL.  
 
Predsedujoča je predlagala  DNEVNI RED, kot so ga člani sveta prejeli s sklicem seje : 

01. Potrditev zapisnikov 1. redne seje in 1. izredne seje Sveta ČS Rudnik 
02. Poročilo o aktivnostih ČS Rudnik 
03. Priprava in potrditev Finančnega načrta ČS Rudnik za leto 2011 in Finančnega načrta  

za leto 2012 
04. Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik 

 
Ker dodatnih predlogov ni bilo, je dala predsedujoča na glasovanje predlagani dnevni red. 

Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.  
ZA: 12   PROTI:/ 
Dnevni red je bil  sprejet. 

 
 
 

AD 1 
Potrditev zapisnikov 1. redne seje in 1. izredne seje Sveta ČS Rudnik 

 
Člani sveta so gradivo (oba zapisnika) prejeli s sklicem seje.  
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A.) Potrditev zapisnika 1. redne seje; 
 
Predsedujoča je dala v razpravo zapisnik 1. redne seje. Ker člani sveta niso imeli pripomb oz. 
dopolnitev, je dala predsedujoča na glasovanje  PREDLOG SKLEPA ŠT. 1/2: 
Zapisnik 1. redne seje Sveta ČS Rudnik  se sprejme.  

 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.  
ZA: 12 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 1/2 je bil sprejet. 

 
B.) Potrditev zapisnika 1. izredne seje; 
 
Predsedujoča je dala v razpravo zapisnik 1. izredne seje. Ker člani sveta niso imeli pripomb oz. 
dopolnitev, je dala predsedujoča na glasovanje  PREDLOG SKLEPA ŠT. 2/2: 
Zapisnik 1. izredne seje Sveta ČS Rudnik   se sprejme.  
 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.  
ZA: 12 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 2/2 je bil sprejet. 
 
 
 

AD 2 
Poročilo o aktivnostih ČS Rudnik 

 
 
Člani sveta so s sklicem seje prejeli seznam vseh sklepov v mandatu 2006-2010.   
Predsedujoča je odprla razpravo, v kateri so prisotni izpostavili, da je potrebno s seznama izbrati 
naloge, ki še niso bile realizirane, zato da bi se svet lahko do njih opredeli l ter dodati zadnje aktivnosti 
pri vsaki nalogi. 
 
Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 3/2: 
Strokovna služba pripravi seznam vseh nerealiziranih sklepov ter doda tudi opis zadnjih 
aktivnosti. 

 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.  
ZA: 12 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 3/2 je bil sprejet. 
 
 
V nadaljevanju je predsedujoča predstavila še aktualne zadeve v času od  zadnje seje; 
- dopis ČS Vič o sodelovanju med četrtnimi skupnostmi na področju iztrebljanja ambrozije;  
Prisotni so bili mnenja, naj ČS Vič pove, na kakšen način bi pristopili k reševanju zadeve, saj je 
potrebno lokacije najprej popisati, ugotoviti lastništvo in planirati sredstva. 
- dopis ČS Vič o sodelovanju med četrtnimi skupnostmi na področju igranja šaha; 
- dopis/odgovor Oddelka za urejanje prostora glede poplavne varnosti na območju ČS Rudnik; 
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Robert Okorn je poudaril, da je potrebno pristojno sluţbo pozvati, da četrtni skupnosti predloţi poročilo 
o ukrepih v preteklosti, kakor tudi o predvidenih ukrepih v prihodnosti. Po pridobitvi odgovorov je 
potrebno krajane o tem obvestiti z objavo v glasilu.  
 
 

AD 3 
Priprava in potrditev Finančnega načrta ČS Rudnik za leto 2011 

in Finančnega načrta za leto 2012 

 
 
Člani sveta so gradivo (tabelo finančnega načrta z obrazloţitvijo ter plan malih del za obe leti) za  to 
točko dnevnega reda prejeli pred pričetkom seje.  Predsedujoča je predala besedo Hermini Kastelic, 
predsednici Komisije za finance, ki je  povedala, da je komisija pripravila finančni načrt v skladu z 
določeno višino. Bistvenih sprememb na podkontih v primerjavi z lanskim letom ni, kakor tudi ne v 
sami višini sredstev. Za plan malih del predlaga najmanjšo dovoljeno višino sredstev. V nadaljevanju 
je Helena Ţidanek podala nekaj dodatnih pojasnil. 
 
Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje  
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 4/2: 
Svet ČS Rudnik potrjuje finančni načrt za leto 2011. 

 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.  
ZA: 12 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 4/2 je bil sprejet. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 5/2: 
Svet ČS Rudnik potrjuje finančni načrt za leto 2012. 
 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.  
ZA: 12 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 5/2 je bil sprejet. 

 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 6/2: 
Svet ČS Rudnik pooblašča Komisijo za finance, da dokončno pripravi plana malih del za leto 
2011 in leto 2012. 
 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.  
ZA: 12 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 6/2 je bil sprejet. 

 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 7/2: 
Svet ČS Rudnik pooblašča predsednico sveta za morebitne dodatne uskladitve in obrazložitve 
finančnih načrtov za leto 2011 in leto 2012 ter morebitne uskladitve obeh planov malih del. 

 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.  
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ZA: 12 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 7/2 je bil sprejet. 
 

AD 4 
Vprašanja, pobude in predlogi članov sveta  

 
A.) Predlog Marjan Viranta za spremembo prostorskega plana; 
  
Predlagatelj je pojasnil, da je še vedno v veljavi ureditev po starem prostorskem načrtu, v katerem se 
ulice na območju Vinterce stekajo v eno ulico-ulico Spodnji Rudnik c.II, ta pa potem na Dolenjsko 
cesto. Na terenu je to od nekdaj drugače, saj imajo vse ulice izvoz na Dolenjsko cesto. Zaradi 
neusklajenosti prostorskih aktov z dejanskim stanjem imajo prebivalci teţave z obnovo stavb na 
območju predvidenih cest, zato pobudnik predlaga, da četrtna skupnost vloţi predlog za spremembo 
prostorskega akta.  
V razpravi je Drago Karol Golli izpostavil, da bi nekaterim krajanom verjetno bolj ustrezal odkup 
zemljišč oz. stavb. Marjan Virant je povedal, da je v trenutnem finančnem stanju MOL to nemogoče 
pričakovati.  
 
Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje  PREDLOG SKLEPA ŠT. 8/2: 
Svet ČS Rudnik predlaga, da se prostorski plan za območje RN 354 - v delu, ki se nanaša na 
priključke ulic na Dolenjsko cesto, uskladi z dejanskim stanjem, na terenu.  

 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta.  
ZA: 11 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 8/2 je bil sprejet. 

 
 
B.) Predlog predsednice sveta – sklicevanje korespondenčnih sej; 
Predsedujoča je pojasnila, da ima na podlagi smiselne uporabe Poslovnika MS MOL pravico sklicevati 
redne, izredne in slavnostne seje. Zaradi laţjega načina dela v primerih, ko ni potrebne neke razprave 
temveč le opredelitev članov sveta, je potrebno sprejeti sklep o sklicevanju korespondenčnih sej. 
 
Predsedujoča je dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 9/2: 
Svet ČS Rudnik ima poleg rednih, izrednih in slavnostnih sej tudi korespondenčne seje. Za 
sklic korespondenčne seje se smiselno uporablja 30. Člen poslovnika MS MOL.  

 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.  
ZA: 12 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 9/2 je bil sprejet. 
 
 
C.)  Predlog predsednice sveta – imenovanje nadomestnega odredbodajalca; 
Predsedujoča je pojasnila, da za nemoteno finančno poslovanje v primerih ko je odsotna, potrebuje 
nadomestnega odredbodajalca. Predlaga mag. Andrejo Troppan, ki se s tem strinja.  
 
Predsedujoča je dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 10/2: 
Svet ČS Rudnik pooblašča mag. Andrejo Troppan za zastopanje v pravnih poslih na podlagi 
sklepov sveta v primeru odsotnosti predsednice sveta ter hkrati tudi za nadomestnega 
odredbodajalca v primeru odsotnosti predsednice sveta. 



 5 

 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.  
ZA: 12 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 10/2 je bil sprejet. 
 
 
Po glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je s tem dnevni red izčrpan in sejo zaključila ob 18.10. 
 
 
 
 
Zapisala: 
Helena Ţidanek              Predsednica Sveta ČS Rudnik  
                  Mestne občine Ljubljana 
        Katarina Juvanc Šinkovec 
 


